
Protokół Nr 153/2017 

z posiedzenia Zarządu Dzielnicy XVII os. Na Stoku 15 

w dniu 27 listopada 2017 r. 
 

Obecni wg załączonej listy. 

Po stwierdzeniu quorum posiedzenie otwarł Przewodniczący Pan Stanisław Madej o godz. 1200 

Porządek obrad: 

1.  Przedstawienie projektu porządku obrad 

2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu 

3.  Korespondencja bieżąca 

4.  Uchwały Zarządu 

5.  Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami 

6.  Informacje i wolne wnioski 

 

ad.1. Przedstawienie projektu porządku obrad. 
Zarząd przyjął zaproponowany porządek obrad w głosowaniu: za – jednogłośnie. 
 

ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Zarządu  przyjęto bez zastrzeżeń – jednogłośnie. 
 

ad.3. Korespondencja bieżąca: 

 IP.453.154.7.2017 Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu - dot. zadania 

„rozbudowa ul. Figlewicza” – Komisja Budownictwa i Infrastruktury Komunalnej  

 TZ.6110.4.1999.2017 Zarząd Infrastruktury Komunalnej i Transportu - dot. lustra 

ulicznego na skrzyżowaniu ul. Geodetów i Kantorowickiej – Komisja Praworządności  

i Bezpieczeństwa Publicznego  

 ZZM.15202.17.ZZH.53.17.101.MF – dot. wycinki drzew – Komisja Ochrony Środowiska  

 MDK Fort 49 – prośba o zmianę zakresu rzeczowego zadania – Komisja Kultury, Oświaty, 

Sportu i Turystyki  

 Krakowskie Organizacje Społeczne – prośba o poparcie stanowiska w sprawie środków 

finansowych na wykup przez Gminę terenów zielonych – Komisja Ochrony Środowiska  

 Wydział Rozwoju Miasta – dot. mapy miejsc przyjaznych organizacjom konsultacji 

społecznych  
 

ad.4. Uchwały Zarządu 

Brak 
 

ad.5. Obieg korespondencji pomiędzy Zarządami 

-mail w sprawie budowy chodnika przy ul. Kantorowickiej przesłany do ZIKiTu  
 

ad.6. Informacje i wolne wnioski 
Przewodniczący przypomniał o spotkaniu zespołu roboczego w sprawie organizacji konferencji 

dotyczącej kształtowania postaw obywatelskich wśród dzieci i młodzieży w dniu 28.11.2017r. 

o godz. 11:30 w siedzibie Rady Dzielnicy XVII. 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu Rady 

Dzielnicy XVII o godz.1350 

Następne posiedzenie Zarządu Rady Dzielnicy XVII odbędzie się 4 grudnia 2017r. o godz.1200 

 

Protokołowała: 

   Katarzyna Skóra 
Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy XVII 

Wzgórza Krzesławickie 

 

Stanisław Madej 


